

Formands- og sekretærposterne på RSK-mødet deles op.

(pga. mangel på betroede tjenere i RSK)

Ordstyrer torsdag aften adminmødet: Kasserer 20.00 – 22.00

Ordstyrer lørdag: Ol formand 9.00 – 16.15

Ordstyrer søndag: Kasserer 9.30 – 12.00

OU formand tager sig af referatet under hele mødet.

Referat af RSK-mødet 11. - 13. april 2014

Dagsorden

1. Sindsro bøn
2. Præsentationsrunde og afbud
3. Oplæsning af koncepter og visioner for service
4. Oplæsning af BFID og et medlem deler om den
5. Godkendelse af referat og beslutningslog
6. Godkendelse af dagsordenen
7. Tilbagemeldinger fra OSR forum ud fra punkterne:
 - A. Økonomi
 - B. Hvordan går det i OSK
 - C. Ønsker til RSK
 - D. Andet - herunder nomineringer
8. Administrationskomiteen orienterer + post
Herunder oplæg omkring selvransagelse!
9. Præsentation af kandidater/service CV
10. RD orienter/rapport og regnskab
Herunder oplysning om SSP!
11. Underudvalg rapporter og regnskab
 - A. Offentlig Information
 - B. Oversættelsesudvalg
 - C. HI udvalg
 - D. Internetudvalg
12. Kasserers rapport og regnskab
13. Emner ud fra OSR rapporter
 - A. Ændring af frister for nomineringer (SoV)
 - B. Debat om RD/RDS (SoV)
 - C. Stempelordning (SydDK)
 - D. opdatering prislister på hjemmesiden.
14. Regnskab Vejledninger i Trinarbejde.
15. Postboks og digitale underskrift?
16. Valg af betroede tjenere.
17. Beslutning om diæter..
18. OU ændret prioritering m.v.
19. Beslutning omkring ændrede frister.
20. Ekstra bevilling HI. Workshop OI & HI.
21. Internetudvalget?
22. Næste mødes indhold/selvransagelse?
23. Evaluering af SK2014 og diskussion om den fremtidige service struktur.
24. Eventuelt.
25. Runde om mødet!

Indhold

| | |
|---|----|
| Dagsorden..... | 2 |
| 1. Sindsrobøn..... | 5 |
| 2. Oplæsning af <i>De 12 Koncepter</i> og <i>En vision for NA-service</i> | 5 |
| 3. Præsentationsrunde | 5 |
| 4. Oplæsning af dagens tekst, et medlem deler om teksten..... | 5 |
| 5. Godkendelse af referat (oktobermødet 2013) | 5 |
| 6. Godkendelse af dagsorden | 5 |
| 7. Tilbage melding fra OSR-forum | 5 |
| 8. Administrationskomiteen orienterer | 5 |
| 9. Præsentation af kandidater + service CV'er | 6 |
| 10. RD/RDS orienterer/rapport og regnskab..... | 6 |
| 11. Rapport og regnskab fra underudvalgene..... | 6 |
| A) Offentlig Information (OI) | 6 |
| B) Oversættelsesudvalget (OU) | 6 |
| C) Hospitaler og Institutioner (H&I)..... | 7 |
| D) Internet (IU) | 7 |
| 12. Kasserer rapport og regnskab | 7 |
| 13. Punkter fra OSR-rapporter og OSR-forum..... | 8 |
| A) Ændring af frister for udsendelse af service CV | 8 |
| B) Debat om RD/RDS lever op til deres forpligtelse | 8 |
| C) Fælles retningslinjer omkring stempelordning | 8 |
| D) Ny prisliste på hjemmesiden..... | 8 |
| Sindsrobøn..... | 9 |
| Oplæsning af de Tolv Koncepter for service og "En Vision for NA-service" | 9 |
| Præsentationsrunde..... | 9 |
| Oplæsning af dagens tekst, et medlem deler teksten..... | 9 |
| 14. Regnskab salg af "Vejledninger i Trinarbejde" | 9 |
| 15. Postboks og digital postkasse | 9 |
| 16. Valg af betroede tjenere..... | 9 |
| Formand OU | 9 |
| Kasserer | 9 |
| 17. Ændring af diæter | 10 |
| 18. OU - ændret prioritering..... | 10 |
| 19. Ændrede frister omkring udsendelse af service CV..... | 10 |

| | |
|---|----|
| 20. Ekstra bevilling til HI og fælles OI/HI workshop | 10 |
| 21. Start af ny hjemmeside (IU) | 10 |
| 22. Næste mødes indhold/selvransagelse..... | 10 |
| 23. Evaluering SK2014 og den fremtidige servicestruktur | 10 |
| 24. Eventuelt..... | 11 |
| Punkter udskudt til næste møde | 11 |
| Rundt om mødet | 11 |
| Med ud til områderne! | 11 |
| Bilag til referat vedr. EDM | 12 |

1. Sindsrobøn

Udført.

2. Oplæsning af *De 12 Koncepter* og *En vision for NA-service*.

Oplæst.

3. Præsentationsrunde

Tilstede: Peter (FMOI), Allan (OSS/SoV), Jesper (OSR/SoV), Keld (OSR/MJ), Henrik (OSS/Kbh), Mia (NFOU), Steff (NFHI), Brian (RDS), Thomas (RD), Per (OSS/MJ), Kim (OSR/NJ), Søren (OSS/NJ), Gert (kasserer), Mogens (FMOU)

Afbud: Christian (FMIU), Thomas (OSR/Kbh)

4. Oplæsning af dagens tekst, et medlem deler om teksten

FMOU læste og OSS/Kbh delte om teksten

5. Godkendelse af referat (oktobermødet 2013)

Punkt 12a: Kassere rapport gennemgået og godkendt.

Punkt 26: OU bruger beløb taget fra eksisterende budget til køb af PC, ingen ekstra bevilling.

6. Godkendelse af dagsorden

Dagsorden godkendt med tilføjelse af punkt omkring opdatering af hjemmeside med den nye prisliste på litteratur.

7. Tilbage melding fra OSR-forum

Fremlagt, se de udsendte rapporter og punkt 13.

8. Administrationskomiteen orienterer

Selvransagelse foreslås rykkes til næste møde så det er grundigt forberedt.

Punktet tages op som punkt 22 i den opdaterede dagsorden, hvor der tages stilling til hvilken form den skal have og hvem der skal stå for den.

Sekretær PC er savnet, RD tager kontakt til tidligere sek. for aftale.

Retningslinjer gennemgås og opdateres af afgangende FMOU.

9. Præsentation af kandidater + service CV'er

Mia - opstillet til formand for OU - præsenterede service CV og svarede på spørgsmål.

Mogens - opstillet til kasserer - præsenterede service CV og svarede på spørgsmål.

10. RD/RDS orienterer/rapport og regnskab

Herunder oplysning om SSP.

RD orienterer om sidste EDM møde som han desværre var forhindret i at deltage i (*se bilag*), vores donation er modtaget, næste EDM er i Athen i september.

Ang. SSP - der udføres i øjeblikket "felttest" for at afprøve og udvikle det nye service system, intet er endelig afgjort endnu. Vi bestemmer helt selv hvor meget SSP skal have indflydelse her hos os, som det ser ud vil det gøre service mere fleksibel. RD tager kontakt til vores sponsorland Sverige og hører om deres erfaringer og oplevelser med SSP.

Regnskab (som RDS fremover har ansvaret for) 2013 fremlagt og godkendt.

11. Rapport og regnskab fra underudvalgene

A) Offentlig Information (OI)

Der sker rigtig meget i Syddanmark med præsentationer flere steder. Planer om fælles workshop med HI afholdes i Midtjylland for at støtte op om OI arbejdet der. OI formand går af på dette møde, da der ikke er en ny på valg, overdrages memorystick med dokumenter og præsentationer samt kassebeholdning til kasserer. (er d.d. ikke overdraget)

Regnskab 2013 + regnskab frem til nu fremlagt og godkendt.

B) Oversættelsesudvalget (OU)

Som det fremgår af rapporten er det et lille men stabilt arbejdende udvalg.

Men som det fremgår af tillægsrapporten er der kommet behov for ændringer i planlægningen, da 6. udgave af Basis Tekst presser sig ind (se også pkt. 18).

Formanden takker af og håber i vælger udvalgets kandidat til posten.

Regnskab 2013 fremlagt og godkendt.

C) Hospitaler og Institutioner (H&I)

Workshops på SK2014 var en succes, men udgiften til at tage dertil var ikke medregnet i budgettet, derfor søger udvalget om at få dækket transport udgifter til dette (1900 kroner). Søger også om 4400 kroner til fælles OI/HI workshop (se pkt. 20). Vil adskille selve udvalgets økonomi fuldstændig fra merchandise økonomien for at holde budskabet klart! Tager til Service konference i Sverige 2015 for at få kontakter og input.
Regnskab 2013 fremlagt og godkendt.

D) Internet (IU)

Afbud fra formand, RD oplæser spørgsmål sendt af denne: Udvalget er nu på 4 medlemmer. Vi holder arbejdsweekend/møde 26 - 27 april og ønsker at starte den nye hjemmeside op, først den regionale side, dernæst områderne. Er dette acceptabelt for RSK, jvf. tidligere beslutning om at vente? (beslutning se pkt. 21 i dagsordenen).
Internetudvalget, har fremover ansvaret for vores domænenavne og log in til disse er sendt til internetudvalgs formanden.
Det blev besluttet at fremover er webkontakt (opdateringer af grupperne hos World service) en del af internet udvalget og det er internet udvalget som fremover vælger webkontakt.
Vær opmærksom på at domænet NA-konvent, som p.t. kun bruges af Konvent og Camp/Skanderborg, er beregnet til at bruges af alle konventer, så opfordringen lyder: "*Brug det*"

12. Kasserer rapport og regnskab

Regnskab 2013 fremlagt og godkendt.
Regnskab 1. januar til d.d. fremlagt og godkendt.
Kasserer demonstrerede vores netbank.
Orientering omkring oprettelse af nye fuldmagter til medunderskrivere: Alle der skal stå som medunderskrivere skal være registrerede som kunder af banken, sørg for det inden I indsender fuldmagts papiret. Referat med cpr numre på fuldmagtshavere skal medsendes. Husk at medsende fuldmagter på alle der skal være medunderskrivere hver gang, da I ellers risikerer at blive slettet. Følg op på det når I indsender ændringer, da der let kan gå noget galt eller gå rigtig lang tid inden banken reagerer.

Kasserer lukker sin netbank aftale til august så der er tid til overgang til ny kasserer får aftale.

13. Punkter fra OSR-rapporter og OSR-forum

A) Ændring af frister for udsendelse af service CV

SoV foreslår at kandidater til poster i RSK, fremover skal meddele deres kandidatur og sende service CV minimum 60 dage før RSK mødet de skal vælges på. Dette for at alle områder kan nå at tage stilling. Diskussion om det ville modarbejde intentionen om at alle kan stille op, uden at skulle nomineres af et område, eller om det ville demonstrere øget seriøsitet. Beslutning søndag (pkt. 18).

B) Debat om RD/RDS lever op til deres forpligtelse

Affødt af SoV og SK2014 evaluering. Lang debat om dette, hvor alle blev mødt i en kærlig ånd og området fik svar med hjem.

C) Fælles retningslinjer omkring stempelordning

Syddanmark efterlyser fælles retningslinjer for den stempelordning som er sat i værk af HI efter ønske fra områderne. Det er helt nyt så der er for nuværende ingen "regler" om hvordan vi skal gøre det. HI har udarbejdet et forslag til enkle retningslinjer som blev læst op. Nogle mener det må være op til de enkelte grupper hvordan de vil agere. Hvem har egentlig kontakten til kriminalforsorgen, er det Offentlig Information eller HI? RD tager kontakt til Sverige og Norge, for at høre deres erfaringer!

D) Ny prisliste på hjemmesiden

Ønske om den nye prisliste kommer på hjemmesiden og ikke under RSK som den gamle har været. Et naturligt sted vil være under litteratur fanen. OSS/MJ tager kontakt til IU og sørger for dette sker.

Her startede RSK-mødet søndag, d. 13. april

Sindsrobøn

Udført

Oplæsning af de Tolv Koncepter for service og "En Vision for NA-service"

Oplæst

Præsentationsrunde

Tilstede: Peter (FMOI), Allan (OSS/SoV), Jesper (OSR/SoV), Keld (OSR/MJ), Thomas (OSR/Kbh) Henrik (OSS/Kbh), Mia (NFOU), Steff (NFHI), Brian (RDS), Thomas (RD), Per (OSS/MJ), Kim (OSR/NJ), Søren (OSS/NJ), Gert (kasserer), Mogens (FMOU)

Afbud: Christian (FMIU)

Oplæsning af dagens tekst, et medlem deler teksten

OSS/MJ læste og FMOI delte om teksten

14. Regnskab salg af "Vejledninger i Trinarbejde"

Regnskab fremlægges på næste møde, hvor vi så tager stilling til hvad der skal ske med det overskud der er kommet og prisen fremover.

15. Postboks og digital postkasse

Ansvar for vores Postboks, OSS/MJ blev valgt som ny betroet tjener, afgående kasserer udl. 2 stk. nøgler til postboksen. - OSS/MJ kommer til at stå som ejer af postboksen. OSS/MJ også valgt som ansvarlig for digital postkasse. Afgående kasserer er behjælpelig med dette.

16. Valg af betroede tjenere

Formand OU

Mia valgt med alle stemmer for.

Kasserer

Mogens valgt med alle stemmer for.

17. Ændring af diæter

Konsensus om stigning til 175 kr. pr døgn, gældende fra og med dette møde. Kasserer indfører dette i retningslinjerne.

18. OU - ændret prioritering

Oversættelse af Basis Tekst 6. udgave rykkes ind som første prioritet, WSO betaler for en professionel oversætter til historierne, OU bruger penge afsat i budgettet til korrekturlæsning af "Vejledninger i Trinarbejde" til 6. udgaven i stedet. Salget af udkastet til "Vejledninger i Trinarbejde" fortsætter, og arbejdet med "Det Virker: Hvordan og Hvorfor" udskydes til 6. udgaven er færdig. Godkendt ved konsensus. OU laver skrivelse om konsekvenserne.

19. Ændrede frister omkring udsendelse af service CV

Konsensus omkring SoV's forslag. Fremover skal kandidater og service CV udsendes 60 dage før det RSK møde hvor valget foregår. Kasserer retter dette i retningslinjerne.

20. Ekstra bevilling til HI og fælles OI/HI workshop

Transport udgifter (1900 kr) i forbindelse med HI deltagelse i SK2014 bevilget 4400 kr til fælles workshop - bevilget

21. Start af ny hjemmeside (IU)

I følge vedtagelse på tidligere møde, er det helt ok IU sætter gang i hjemmesiden da der nu er mere end en der kan vedligeholde den.

22. Næste mødes indhold/selvransagelse

Enighed om at holde selvransagelse til en dag - lørdag fra 9 - 14, derefter normalt RSK møde. Sanne (Kbh) og Mogens (kasserer) står for den. Der afsættes 1000 kr a conto til udgifter.

23. Evaluering SK2014 og den fremtidige servicestruktur

Der skulle have været bedre tid til planlægning, for kort tid fra bud til afholdelse, måske skal RSK mødet tilbage på konferencen, bedre

kommunikation hele vejen rundt. Den fremsendte evaluering fjernes fra nettet efter ønske fra udvalget der har skrevet den.

Den fremtidig servicestruktur - herunder service konference - tages med hjem.

24. Eventuelt

Nyvalgt kasserer fik overdraget i alt kr. 6.539,00 kr. i kontanter af afgangende kasserer da RSK mødet sluttede. Der kom i alt 2.485,00 kr. ind i 7. tradition på RSK mødet.

Punkter udskudt til næste møde

Regnskab for salg af udkast "Vejledninger i Trinarbejde"
Selvransagelse

Rundt om mødet

En kæmpe tak til kasserer og formand Offentlig Information som takker af på dette møde. I vil være savnet.

Tak til København for service og arrangement.

Det har været et spændende og lærerigt møde.

Med ud til områderne!

Diskussion af service strukturen - herunder service konferencen - i fremtiden:

Skal vi overhovedet have en service konference?

Hvad skal den i så fald indeholde?

Skal den være lokal eller landsdækkende?

Geografisk placering af SK - turnus eller fast sted?

Der er rig mulighed for at tjene fællesskabet som betroet tjener i RSK, der er poster som formand, næstformand, 2 sekretærer, vicekasserer, Offentlig Informationsudvalgs formand ledige.

**NÆSTE MØDE ER I AUGUST OG FOREGÅR I SOV, STEDET IKKE FASTLAGT ENDNU,
MEN DET BLIVER SPÆNDENDE!**

Bilag til referat vedr. EDM

Følgende er et oversat udpluk fra referater af EDM mødet, der viser hvor bredt EDM spænder og hvor meget vi har til fælles. Det samlede referat er vedhæftet på engelsk!

Sommer EDM 2014 foregår i Athen, 4 - 7 september

Følgende regioner får udgifter dækket til sommermødet:

Fuld dækning: Tjekkiet/Slovakiet, Nederland, Bulgarien, Moldova

Delvis dækning: Adriater, Island, Litauen, Malta, Tyrkiet

Fællesskabs udvikling har fået budgettet øget til 10.000 Euro på grund af større behov. Hvert nyt projekt vil få et budget efterhånden som de er klar til at sætte i gang.

Fællesskabs Udvikling opdatering:

- Startede i Belgien sidste weekend, hvor der blev holdt workshop om EDM og Unity. Den feedback der er kommet fra Belgien har været overvældende, sammenholdet breder sig i fællesskabet der
- Spanien: Et anderledes projekt er godkendt. De har efterspurgt HI "eksperter", folk der har udført eller udfører den service nu. Så der er sammensat et hold fra UK og Irland til at rejse derned og dele deres erfaring. Dette er fællesskabsudvikling i praksis og vi håber på det giver stort udbytte.
- Ukraine: Godkendt projekt, som vil være workshops om beslutningstagen i områder/region.
- Litauen: Også godkendt projekt, omkring "forholdet til andre fællesskaber" og "NA service".
- Polen: Også godkendt projekt, et ønske om at alle delegerede der har HI erfaring deltager. Mail til fdc@edmna.org hvis har interesse.
- Tysk talende region: godkendt, detaljerne er under udarbejdelse.
- Ligeledes er der en forespørgsel på opfølgning på tidligere besøg fra Moldova og Montenegro, som vi håber at kunne udføre i nær fremtid.
- Der er udsendt nyhedsbrev februar/marts indeholdende et indlæg om FDC's nye rolle med alt det arbejde der kommer.
- Der har været kontakt til WSO omkring HI workshop der vil blive afholdt i Athen for det lokale fællesskab og vi skal have skabt en workshop til at afholde under sommer EDM, så hvis nogen har ideer så kontakt os.

Fællesskabs Udviklings ønsker:

Hvis jeres fællesskab overvejer at søge om hjælp til fællesskabs udvikling, så kontakt venligst Fællesskabs Udviklings Komiteen via: fdc@edmna.org, og så vil kontakte jer og snakke om jeres ønske/behov.

Spørgsmål der blev rejst og diskuteret - inddelt efter emne:

Grupper/møder:

- Hvilke erfaringer har I med folk der deler åndelige oplevelser på møder, som for eksempel specielle meditationsteknikker, hvordan irttesætter eller vejleder I omkring emnet til disse mennesker?
- Hvad skal vi gøre når folk, der kommer fra andre fællesskaber, sidder på møder og inviterer nykommere eller andre til deres møder?
- Hvad er grunden til NA-møder ophører og hvor ofte sker det, er der nogen statistik på dette?
- Hvordan holder vi NA-budskabet og NA-programmet stærkt og klart på møder der er påvirket af behandlingscentre? Skal vi åbne nye møder?
- Hvis gruppen er enig, kan vi så bruge midler fra et eksisterende møde til at hjælpe NA med at vokse og åbne nye møder? Betale den første husleje f.eks.? Eller skal nye grupper starte fra 0?

Områder:

- Hvor mange områder eller regioner i Europa bruger de nye service system forslag?
- Kan en formand for et område også være GSR og som sådan have stemmeret i beslutningsprocessen?

Regioner:

- Hvordan er strukturen i jeres region? Fordele/ulemper ved denne form?
- Er der erfaringer med at styre den øgede pengestrøm? Er der regioner eller betroede tjenere der har erfaring eller praktiske tips til at styre alle kvitteringer, hvordan skabe et system så folk afleverer kvitteringer og betalinger til kassereren inden for fristen?
- Vi ønsker at få en sponsor region. Hvordan foregår det, skal vi henvende os til en region, eller kan vi finde en her ved EDM?

- Vi har problemer med oversættelses proceduren. Mange medlemmer er ikke enige i oversættelsen af IP#1. Hvordan har jeres regioner arrangeret proceduren?
- Vi ønsker hjælp til at formulere Regionale retningslinjer. Hvad er jeres erfaringer med at modtage bidrag fra "ikke registrerede" grupper?
- Hvem har stemmeret i regionen, kun OSR'erne eller....?

EDM/NAWS:

- Kan en region/et område være en del af to zoner? For eksempel EDM og den Russiske zone?
- Hvordan får I informationen omkring Verdensservicekonferencen ud i fællesskabet, og opnår en gruppesamvittighed bag jeres stemmer til WSC?
- Er der andre delegerede hvis region er seated til WSC, som kæmper med at afholde workshops om både CAR og CAT inden WSC?

Konventer/events:

- Hvordan rejses penge til at organisere et konvent?
- Kan vi selv beslutte at printe NA-logoer på souvenir ting, der produceres til konventet?
- Skal addicts betale registrering for deres børn til konventer? Fra hvilken alder?
- Er det mod traditionerne at få offentlig ansatte til at tale ved konventer?
- I forbindelse med det sidste ECCNA, blev det fortalt at der faktisk blev optaget video på hovedmødet. Man kunne tydeligt se personerne på de første 10 - 15 rækker! Denne video blev lagt på utube/facebook! Vidste folk at de blev filmet?

HI/OI

- Er der erfaringer omkring at holde NA-møder på afgiftninger/fængsler? Vi søger erfaringer om hvordan man bedst afholder NA-møder i afgiftninger, behandlinger eller fængsler, specielt om disse områder: Hvordan skal strukturen være? Hvordan afgøre hvem der kan dele? Hvad gør vi hvis der dukker mange op der ikke er clean? Hvordan undgår vi forstyrrende adfærd? Vi er opmærksomme på Institutions Gruppe Vejledningerne, og har tænkt på panel møder eller lukkede møder, men vil gerne høre andre regioners erfaringer.

- En HI komite spørger til hvordan de kan yde bedre service i ungdomsfængsler, hvad er vigtigt, hvordan deler vi NA-budskabet hvis de er aggressive eller ikke gider høre efter? Måske er der delegerede der kan fortælle om lignende problemer, og hvordan de udfører denne service i forskellige lande?
- Hvad er jeres erfaring omkring finansiering af møder i fængsler? I Holland er dette et emne fordi de indsatte ikke har penge til kurven!
- Hvordan motiverer vi grupperne til at udføre mere HI/OI arbejde?

Generelle spørgsmål:

- Hvad er jeres erfaring omkring at få gjort medlemmer interesserede i viden om NA, workshops og konferencer?
- Hvordan har I styrket sammenholdet i jeres fællesskab?
- Hvad behøver vi at gøre i forhold til folk der laver service i NA, men arbejder med et andet fællesskabs program (AA eller DAA)?
- Medlemmer der ikke er stof addicerede, men er det til mad eller andet, som kommer til møderne og ønsker at lave service, har I nogen erfaringer her?

Arbejdsgruppe rapporter:

Europæisk Service Symposium: Vi har godkendt de midlertidige retningslinjer for de Europæiske Træningsdage. Arbejdsgruppen er nu blevet til en komite. Et bud er afgivet og det er godkendt, at der holdes Europæiske Træningsdage i Berlin 2015. 9000 euro blev bevilliget øremærket til dette og 1000 euro til at starte op.

Visuel præsentation til WSO: En visuel præsentation blev fremvist. Arbejdsgruppen tilendebringer arbejdet med den.

FDC retningslinjer: Vi godkendte de modtagne retningslinjer. Ifølge dem vil der blive valgt et tredje medlem til FDC i Athen. Denne vælges for 2 år. Efter det vil vi evaluere og beslutte om det er sådan det skal fortsætte. Det skal noteres at der ikke var enstemmighed om dette, to regioner var imod (Portugal og Norge)

Webmaster jobbeskrivelse: Vi godkendte de nye retningslinjer for webmasteren og at ændre webmaster til EDM medie koordinator. Arbejdsgruppen vil præsentere en bedre formulering af retningslinjer i Athen.

Visionsarbejde om fremtiden for EDM - hvordan bevæger vi os fremad mod en logisk repræsentation til WSC: Arbejdsgruppen fortsætter. Vi besluttede at sætte gang i de to første faser: Planlægge flere events og opsøgende arbejde (2014) og Tiltagende events og opsøgende arbejde (2015).

Afsluttende kasserer rapport:

Godkendelse af budget og generel snak om finanser. Godkendelse af budget for det nye Fællesskabs Udviklings Task Force.

Vi øgede bevillingen til deltagere i ECCNA 30 med 5000 euro - fra 5 - 10000 euro.

Vi godkendte med konsensus at donere med 10000 euro til NAWS.

Vi godkendte med konsensus at øge budgettet for FDC til 10000 euro ud fra det store antal opgaver der er.

Vi godkendte øremærkning af 9000 euro og 1000 euro i opstart til Europæiske Trænings dage.

Bud på vinter EDM 2015:

Polen præsenterede deres bud og det besluttet at vinter EDM 2015 vil blive afholdt i det smukke Warszawa, 26 februar - 1 marts 2015.